



مركز قطر للفعاليات الثقافية والتراثية
Qatar Cultural and Heritage
Events Center



MINISTRY OF CULTURE AND SPORTS
STATE OF QATAR



معرض الدوحة
الدولي للكتاب
DOHA
INTERNATIONAL
BOOK FAIR

22-13 يناير 2022 13-22 JANUARY 2022

بطاقة اشتراك توكيل

POWER OF ATTORNEY
PARTICIPATION FORM



مركز قطر للفعاليات الثقافية والتراثية
Qatar Cultural and Heritage
Events Center



معرض الدوحة
الدولي للكتاب
DOHA
INTERNATIONAL
BOOK FAIR



MINISTRY OF CULTURE AND SPORTS
STATE OF QATAR

Day Date / / التاريخ	اليوم
We hereby	نقر نحن
Address	وعنوانها
Country	الدولة
Tel. Fax فاكس	تليفون
Authorizing	بأننا وكلنا
Address	وعنوانها
Country	الدولة
Tel. Fax فاكس	تليفون

باعتبارها الوكيل المعتمد الوحيد ليمثلنا في معرض الدوحة الدولي للكتاب 31 المقرر إقامته خلال الفترة 13 - 22 يناير 2022 علماً بأنه لم يسبق لنا منح توكيل لجهة أخرى لتمثيلنا بالمعرض مع التزامنا بجميع الشروط الواردة في دليل الاشتراك.

As the sole authorized agent that presents us in the 31st Doha International Book Fair that will be held on 13 - 22 January 2022 Taking into consideration that we did not authorized any other agents on our behalf to present us in the Book Fair. We hereby confirm our participation to Doha International Book Fair and accept the Rules and Regulations for Participation we have been.

AUTHORIZING PARTY

الجهة الموكلة

Stamp الختم	Name	الاسم
	Signature	التوقيع	



مركز قطر للفعاليات الثقافية والتراثية
Qatar Cultural and Heritage
Events Center



معرض الدوحة
الدولي للكتاب
DOHA
INTERNATIONAL
BOOK FAIR



MINISTRY OF CULTURE AND SPORTS
STATE OF QATAR

Important Notes:

- Power of Attorney Form should be issued in 2021 addressed to the 31st Doha International Book Fair.
- Power of Attorney Forms should not exceed 6 for each participant from Qatar and 4 forms from outside Qatar.
- Authorized party is fully responsible for the client's participation procedures.
- Authorized party has no right to transfer the power of attorney to another organization.
- The Organizing Committee of the Book Fair will have the right to reject any of the submitted authorizations, without providing any justification for the rejection.

ملاحظات هامة:

- أن يكون التوكيل صادر خلال عام 2021 وبإسم معرض الدوحة الدولي للكتاب 31 وأن يكون مطبوع على النماذج الخاصة بذلك.
- لايزيد عدد التوكيلات للمشاركة من داخل قطر عن (6توكيلات) ومن خارج قطر عن (4توكيل).
- الوكيل مسئول مسؤولية مباشرة أمام إدارة المعرض فيما يتعلق بكافة إجراءات اشتراك الموكل.
- لايقبل لوكيل إحالة توكيله إلى جهة أخرى بعد الموافقة عليه وإلغاء التوكيل الصادر لأكثر من جهة.
- يحق للجنة المنظمة رفض أو استبعاد بعض التوكيلات دون إبداء الأسباب ودون أية مسؤولية تترتب على ذلك.

الخط الساخن: +974 5005 8817 البريد الإلكتروني: info@dohabookfair.qa



DIBookFair

www.dohabookfair.qa